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Styrelsen informerar  
 
Styrelsen träffas ungefär 7-10 gånger per år hemma hos styrelsemedlemmarna. Styrelsens 
viktigaste uppgift är att arbeta med frågor som rör föreningens utveckling och som främjar våra 
medlemmar. Styrelsen arbetar även med att anordna aktiviteter som stärker och utvecklar 
avelsarbetet i länet.   
 
Senaste mötet hölls den 4 april och Annika Andersson var värd för mötet. 
Det som diskuterades var löshoppningen som finns med under nyheter. Vi fortsatte med vår 
historia där Britta Plank ska återkomma med lämpligt tillfälle för henne att gå igenom hennes 
förslag.  
Årsmötets anteckningar gicks igenom där revidering av kriterier för förtjänstmedaljer blir en 
uppgift i kommande möten.  
 
Planering av kommande unghästtest var nästa punkt på agendan. Hemsidan har vi med som en 
fast punkt på våra möten, målet är att få en levande sida där det ofta kommer in ny info.  
 
I år kommer Champion of Youngsters genomföras och vi passar på att vara med som pausinslag 
och ge er medlemmar chansen att visa upp era fina hästar, vi ser också över möjligheten att visa 
saluhästar men detta återkommer vi med.  
 
Carolina Johansson är student vid Sveriges Lantbruksuniversitet och gör ett kandidatarbete om 
välfärd och avvänjning av föl. Styrelsen beslutade att ge er medlemmar som föder upp hopphästar 
på högsta nivå chansen att svara på en enkätstudie för att sedan kunna ta del av Carolinas studie. 
Enkäten kommer läggas ut på hemsidan. 
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